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To jedna z największych afer Polski pod rządami Platformy
Obywatelskiej. Przez ostatnie lata zamiatana pod polityczny
dywan, rozrosła się do monstrualnych rozmiarów. Mowa o masowej
akcji  zagranicznych  hurtowników  leków,  którzy  przez  kilka
ostatnich lat wykupywali tanie medykamenty w naszym kraju i
wywozili je do Niemiec i innych krajów UE. Tam sprzedawano je
o wiele drożej niż w Polsce, gdzie miały być tanimi lekami –
czytamy w tygodniku „ABC” z 15 lipca.

Skala procederu poraża. Wywiezione z Polski leki warte są ok.
5 mld zł. Konsekwencją afery lekowej jest fakt, że w naszych
aptekach brakuje wywiezionych do Niemiec leków, a za droższe
zamienniki słono płacą polscy pacjenci. Za aferą lekową sto
nie tylko wielki biznes farmaceutyczny, ale przede wszystkim
urzędnicy z ministerstwa zdrowia – taką tezę wynikającą wprost
z opracowanych raportów na temat „lekowego biznesu” stawiają
dziennikarze „ABC”.
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